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627 【安息于禰】 

Listen to Midi 

 

(一) 安息于禰，禰是我盾牌、保護；我們不靠自己能力爭戰；得力在禰，蒙禰保守得

穩固；安息于禰，奉禰大名向前。得力在禰，蒙禰保守得穩固；安息于禰，奉禰大名向

前。 

 

(二) 救恩元帥，禰是穩固的根基；禰名可愛，超乎萬名之上；耶穌我主，禰是我們的

公義；榮耀之主，禰是愛的君王。 

 

(三) 靠信前行，深感自己的軟弱；每時每日都需禰的憐憫；從心深處唱出得勝的凱歌；

安息于禰，奉禰大名前進。 

 

(四) 安息于禰，禰是我盾牌，保護；得勝君王，惟禰配得稱頌；那日要臨，與禰掌權

在國度；安息于禰，直到永世無終。 

 

 

(1) We rest on Thee, our shield and our Defender; we go not forth alone against the foe; strong in Thy strength, safe in 

Thy keeping tender,we rest on Thee, and in Thy Namewe go. 

 

(2) Yea, in Thy Name, O Captain of salvation! in Thy dear Name, all other names above; Jesus our Righteousness, our 

sure Foundation,our Prince of glory and our King of love. 

 

(3) We go in faith, our own great weakness feeling, and needing more each day Thy grace to know: yet from our hearts a 

song of triumph pealing; we rest on Thee, and in Thy Name we go. 
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(4 ) We rest on Thee, our Shield and our Defender: Thine is the battle. Thine shall be the praise when reigning in the 

Kingdom of Thy splendor, Victors, we rest with Thee, through endless days. 

 

Edirh G.Cherry 

 

 


